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PO K A TA STR O FI
I I  požaru je  3. septem bra Gaivana 
I  G orenja zgorela do temeljev kljub 
* h itri intervenciji gasilcev (čez 400 

gasilcev z vso potrebno opremo). Cm i 
oblak ni zagrnil samo pokrajine, v temo 
je  ovil tudi optimistične načrte Gorenja. 
Res smo imeli načrte, p ravi izvršni d irek
to r  za tehnično proizvodno področje 
F ranc Kosec, am pak za  uspešen razvoj 
in napredek, n ikakor p a  ne za  tak  
primer.
Ko so še čuvali tleče pogorišče, je  že 
zasedal krizni štab in iskal rešitev. V 
Galvani niso samo galvanizirali, temveč 
je bila zraven še proizvodnja ostalih 
komponent (žičnih polizdelkov, mrežnih 
polic in rešetk za hladilnike,...). Nastalo 
je  okrog 40 milijonov m ark  škode. 
Ministrstvo za notranje zadeve še vedno 
raziskuje in ugotavlja vzroke požara. 
Krog se je zožil na dva možna vzroka; 
rezultat bo znan prihodnji 
teden.
Medtem pa čas teče in v 
Gorenju jim sanacija uspe
va z veliko tru d a  in 
nenehnega iskanja izhoda 
iz krize. Težave so v oskrbi 
in začasnem  zastoju 
proizvodnje. Delavce pre
razporejajo, kolikor je  to 
le mogoče, vendar vsem 
naenkrat ni mogoče zago
toviti dela. Uspelo jim  je

pridobiti že dvanajst dobaviteljev iz 
Slovenije, ki so že pričeli z oskrbo. 
Uspešno se je  vključilo podjetje Fori, ki 
je  usposobilo delovna mesta za okrog 70 
delavcev Gorenja. Dobave so možne tudi 
v Italiji in Avstriji. H k ra ti seveda 
pripravljajo načrte in projekte za novo 
gradnjo. Ta naj bi imela še sodobnejšo 
tehnologijo in bi zagotavljala večje 
proizvodnje kapacitete. V petih letih naj 
bi z 2.300.000 proizvedenih gospodinj
skih aparatov uspeli povečati proizvod
njo na 4 milijone aparatov.
Tako se v Gorenju iz trenutnega stanja 
izgube pripravljajo na novo zmago. Res 
smo na smetišče odpeljali okrog 3000 ton 
železja, ka r  je  ostalo od Gaivane in res 
smo pogoreli, pravi Košec, vendar zato  
Gorenje ni v razsulu in pepelu. Zna nja in 
energije požar ni uničil in Gorenje se bo 
razv ijah  naprej.

V intervenciji je  bila prv ič uporabljena tudi nova gasil
ska lestev PGD Šoštanj
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Letos le praznovanje delovnih zmag
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Posojila za razvoj gospodarstva
Rešitev za M tan jsko  gospodarstvo?
s tr a n  6
Zahvala Slovenskim Aminom
Spomini na osamosvojitveno vojno v Lajšali
s tr a n  7  ;
Program meseca rekreacije
Možnost za športne aktivnosti vsem prebivalcem

S A H I S T I  V S U P E R  L I G O
Na tekmovanju 1. mladinske lige 2000, ki je bilo v Novem mestu 17. avgusta so 
šaleški šahisti dosegli velik uspeh. Skupno je ekipa (starost do 20 let) v hudi 
konkurenci dosegla 1. mesto in se s tem uvrstila v 1. državno ligo - super ligo. 
Tudi posamično so se odlično odrezali. Igor Topič si posamezno medalje ni pris
lužil, vendar je prispeval k skupnemu uspehu, Sašo Brusnjak je dosegel srebrno 
medaljo na prvi deski, Jernej Mazej zlato medaljo na drugi deski, P eter Lendero 
zlato medaljo ter Mitja Zupan zlato na peti deski.

POSLEDICE S IS E
l

etošnja suša je tudi v naši občini naredila veliko škode. Nihče ni oce
njeval, kakšna je ta  bila na vrtninah v individualni obdelavi. 
Nekaterim vrtninam je  celo koristilo močno sonce in suho vreme, para
dižnika je bilo letos povsod dovolj. Bolj je suša prizadela tiste, ki se s 

kmetijstvom ukvarjajo poklicno. Da bi izvedeli več o tem, smo se oglasili na Kmetijski 
zadrugi Šaleška dolina Šoštanj in na oddelku za okolje in prostor Občine Šoštanj.

Cena mesa dol, cena krm e gor
Kmetijska zadruga zaposluje okrog 55 ljudi. Lastniki so osebe, ki so prispevale 
ustanovni delež v znesku 1000 m ark. Osnovni namen zadruge je opravljanje nekater
ih storitev za svoje člane, kot so nabava repromaterialov, raziskava in plasma pridelkov 
na tržišču. Kot viška se pojavljata predvsem mleko in meso.
Poleg tega ima tudi lastne površine in kmetijsko proizvodnjo. Na posestvu v Ravnali 
imajo živinorejo, pa tudi močan strojni park , ki ga v 70 odstotkih uporabljajo za 
storitve svojim članom in drugim uporabnikom. Na posestvu Turn imajo 24 ha sadov
njakov, k jer že več kot 10 let za vzgojo sadja uporabljajo integrirano pridelavo, ki je 
človeku in okolju bolj prijazna. Na površinah, k jer so imeli pred leti hmelj, ki so ga 
sedaj čisto opustili, pa pridelujejo zlasti silažno koruzo.
Prvi val letošnje suše v zgodnjem poletju je  naredil po njihovih ocenah od 30 do 40 % 
škode, ki pa se jo je dalo z nekaterimi agrotehničnimi ukrepi delno omiliti. Po drugem 
valu suše v avgustu in septembru je na nekaterih pridelkih škode k ar za 50 %. 
Prizadeta je  bila pridelava silažne koruze, zato so kot prvi ukrep za omilitev škode med 
svoje člane razdelili 800 ton silažne koruze iz lastne proizvodnje.
Še posebej je bilo prizadeto travinje, zlasti na hribovskih področjih, k jer je izpadel en 
odkos, pa tudi paše je zelo malo. Zaradi pom anjkanja krm e se je  povečala ponudba 
živine za zakol, k a r je imelo za posledico padec cen mesa. Na nižje cene vpliva tudi uvoz 
cenenega mesa, k jer vlada ni intervenirala. Obratno pa so zelo poskočile cene krme. 
Tako se je ječmen podražil od 15,90 SIT v letu 1998 na 40 SIT v letu 2000, koruza pa 
od 22,90 SIT v letu 1999 na 38,00 SIT v letu 2000.
Poseben problem je  bila suša v sadjarstvu, k jer beležijo tako količinski kot tudi 
kakovostni izpad, saj so sadje prizadele nekatere poškodbe, na prim er ožig zaradi 
premočnega osončenja. Poleg tega je nekaj škode naredila tudi huda toča.
Namakanje p ri njihovi proizvodnji, ki ni intenzivna, zaradi visokih stroškov na enoto 
proizvoda, ne pride v poštev. Poleg tega je bilo v preteklosti potrebno izvajati celo 
izsuševanje nekaterih terenov in suša v takem obsegu p ri nas ni običajna.
Na zadrugi ocenjujejo, da je letošnja suša naredila v naši dolini za okrog 200 milijonov 
tolarjev škode. Vseh posledic se seveda še ne da oceniti, saj ne vedo, kolikšen bo izpad 
na travinju zaradi poškodb koreninske grude še v naslednjih letih.

117  oškodovancev prijavilo skoraj 6 4  milijonov škode
Vodja oddelka za okolje in prostor na občini, Sonja Novak, je povedala, da je župan 
imenoval komisijo za ugotovitev škode po suši. Komisijo sestavljajo predstavniki 
občine, kmetijsko svetovalne službe in sodni cenilec kmetijskih zemljišč. Tudi tukaj 
obravnavajo sušo v dveh delih. Prvi del do junija in drugi od junija do septembra. O 
obeh sušah pošiljajo podatke na Ministrstvo za okolje in prostor, kjer deluje državna 
komisija za oceno škode po suši 2000.
Občinska komisija je ugotovila, da je največ škode suša napravila na travinju in sicer 
za več kot 31 milijonov, posebej na deteljiščih za 9 mio SIT, p ri silažni koruzi pa oce
njujejo za skoraj 11 mio SIT škode. Prizadet je bil tudi pridelek krompirja.
Država je  sprejela zakon o zagotavljanju sredstev za odpravljanje posledic suše, neka
tera merila pa bodo sprejeta šele v tem času. Trenutno še ni znano, v kakšni obliki naj 
bi država dodeljevala sredstva, s financiranjem ah z odpisi davščin. Znano pa je, da se 
škode, ki ne presegajo 30 % izpada pridelkov, štejejo za normalen riziko in jih  država 
ne bo nadomeščala.
Za celotno državo so bile za oceno škode postavljene enake cene in enaki hektarski 
donosi. Nekaj sredstev za odpravljanje posledic elementarnih nesreč ima tudi občina, 
verjetno pa bodo razporedih tudi nekaj sredstev, ki so v proračunu namenjena za 
kmetijstvo. Iz teh sredstev naj bi prosilci prejeh 10 odstotne akontacije. Skupaj so na 
občini prejeh 117 zahtevkov za povračilo škode.
P a poglejmo, kako so zahtevki razporejeni po KS. Zneski so zaokroženi: KS Šoštanj 4 
mio SIT, Topolšica 4,7 mio, Bele vode 12 mio, Skomo 2,7 mio, Lokovica 4,6 mio, 
Zavodnjel2 mio, Ravne 19 mio, Florjan 2 mio, Gaberke pa 2,8 milijonov tolarjev. 
Drugi del škode, to je od junija do septembra, komisija še ocenjuje.

M arija Lebar
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sk lopu  p rire d ite v  ob 
p ra z n ik u  občine Šoš
tan j je  b ila  8. septem 
b r a  o tv o ritev  P an -  

čurjevega m ostu. Poleg dom ačinov so 
p rire d itv i p risostvovali p redstavn ik i 
občine, k ra jev n ih  skupnosti Lokovica 
in S ko rno -F lo rjan  te r  p red stav n ik i 
izvajalcev, k i so b ili Nivo in  PUV 
Celje te r  P U P  Velenje. M ost, k i ga je  
re k a  P a k a  p re d  dvem a le tom a 
dobesedno p o d rla , je  nadom estil nov 
m ost, k i je  stal okrog šest m ilijonov 
to la rjev . O bčina Š oštan j je  f in a n 
c ira la  50 odstotkov, nekaj je  p risp e
val N ivo, nekaj k ra jev n e  skupnosti. 
R azm erom a n izk i ceni za tak  m ost pa 
je  b o tro v a la  tu d i izn a jd ljiv o st p r i 
nabav i m ateria lov. O tvoritveni tra k  
je  p re re z a l ž u p a n  občine Š oštan j 
M ilan K o p u ša r  skupa j s p red se d 
nikom a obeh KS A n d re jem  V olkom  
in  dr. V alte rjem  P irto v šk o m . Svoj 
blagoslov je  m ostu da l dekan  Jo že  
P rib o ž ič .
P etkovo popoldne na P ančurjevem  
m ostu  je  b ilo  v red n o  doživeti. 
L epem u sončnem u v rem enu  in 
šum enju  vode bližnjega je za , se je  
p r id ru ž ilo  p raz n ičn o  vzdušje  vseh 
udeležencev . B ogat k u l tu rn i  p ro 
g ram , k i ga je  od lično  povezoval 
B o š tjan  D erm o l in v k a terem  je  poleg 
M ateje  S tro p n ik  na c itrah , F ra n c a  
S k o rn šk a  in J a n k a  S tro p n ik a  tud i 
sam  sode loval, je  d o p o ln jev a l 
slovesne besede govornikov. 
P re d se d n ik  KS S k o rn o -F lo rja n  
P irtovšek  je  p o u d aril m ero hum ano
s ti in  ra z u m e v a n ja , k i jo  je  p ri 
izg radn ji m osta pokazala  občinska 
u p rav a  z županom  na čelu. Res je  to

m ost, k i g a  bo uporab lja la  v g lavnem  
le ena  h iša , p a  ve n d a r  je  njegova  
izg ra d n ja  še to liko  bolj pom em bna , 
sa j d o ka zu je , da  je  pom em ben  vsak  
p o sa m ezn ik , je  om enil in p red lagal, 
da naj se m ost im enuje tu d i m ost p r i
ja te ljs tv a  in naj bo to p rija te ljs tvo  
trd n o , ko t je  trd e n  novo izgrajeni 
m ost. P red sed n ik  KS Lokovica Volk 
se je  zahvalil vsem, ki so sodelovali 
p ri p ro je k tu , ki je  b il raz š ir jen  v tej 
m eri, da je  m ost dobil tu d i lej) asfa lt
n i p r ik lju č e k , ki pe lje  mimo 
K ugovničev ih . S p regovo ril je  tu d i 
župan  K opušar, k i je  de ja l, da je  
d an a šn ja  p ridob itev  le del p ro jek tov , 
za k a te re  se tru d ijo , da  b i bili rea li
z iran i, in zaželel A lb inu  P a n č u r ju  
k o t n a js ta re jše m u  u p o ra b n ik u  
m ostu , da  b i m u še dolgo služil. 
D ekan je  m ost blagoslovil in v svojem 
blagoslovu dodal sim boliko nev idn ih  
po ti in mostov, ki nas povezujejo  med 
seboj in z Bogom.
Ob k o ncu  je  k o t p re d s ta v n ic a  
u p o ra b n ik o v  m ostu  sp reg o v o rila  
D ra g ic a  O b re za  in v svoje besede 
hvaležnosti zajela vse, ki so p r is lu h 
nili stiski lju d i, ki so se le ta  1998 
znašli na oni s tran i P ake  - odrezani 
od sve ta . Vsem lepo zvenečim  
besedam  in zah v a lam  p a  so dale  
n e izb rise n  p eč a t isk re n o s ti in 
b rezm ejne hvaležnosti solze v očeh 
F ra n c e  P a n č u r .
In  ko je  D erm ol za ig rah  še zadnjo  
pesem  - M lakarjevo  Pobi v s e d ’mo se - 
so se zb ra n i res posedli okrog bogato 
obložene m ize, k i so jo  p rip ra v ili 
dom ači, da  b i se po s ta ri slovenski 
šegi gostoljubno zahvalili za tru d .

MiKo



VIKTOR K ll.il -
POSMRTK^ASTN^BČAN
Na 15. m in i seji tudi o  zaključnem računu in poročilu nadzornega odliora

D obro spočili in polni moči so se po dopustili šoštanjski svetniki na svoji 15. m in i 
seji zagrizli v dnevni m l.  V začetku so imeli na mizi dvanajst točk, po predlaganih 
spremembah (združitev dveh točk in dve novi) pa so se prebijali skozi trinajst. Pa 
pogjejmo, kaj so sklenili.
Posmrtno dobi naziv častnega oličana občine Šoštanj Viktor Kojc. Zaključni račun 
ni lai potrjen, kljub tem u, da je  nadzorni odlior podal izčrpno poročilo o poslova
nju oličine in tudi priporočil svetnikom, da ga sprejmejo. So pa bili kljub teinu zado
voljni s poročilom NO, ki se je  sestal kar trikrat in pregledal kar 63  %  poslovanja 
občine za leto 1999.

Zaključni račun in mnenje NO o zaključnem računu za leto 1999 
Zaključni račun ni bil sprejet. NO sveta občine Šoštanj je podal nepravilnosti, ki jih je 
ugotovil pri pregledovanju dokumentacije za preteklo oklobje. Da se ni dosledno izva
jal Zakon o javnih naročilih, da najemnine niso izterjane in da računovodska služba ni 
bila ustrezno organizirana, piše v njihovem poročilu, pa da še rebalans za proračunsko 
porabo ni bil pravočasno narejen. Kljub temu je  NO predlagal, da se zaključni račun 
sprejme, česar pa svetniki niso upoštevali. V sicer umirjeni razpravi so sodelovali 
Uezman (Zeleni) in Tmaueijeva (Neodvisna lista za razvoj Šoštanja), ki sta jasno 
povedala, da ne želita sprejemati odgovornosti. Kdor vrečo drži, je  ravno toliko kriv 
kot tisti, ki daje vanjo, je mnenje Kezmana. Predsednik NO Bojan Kugovnič je tudi 
povedal, da do vseh podatkov ni uspel priti, ker dokumentacije ni. Predvsem okrog 
najemnin je bilo nejasno, kdo koga toži in zakaj na občini ne vedo, kako tečejo postop
ki na sodišču. Drago K o m i (SKD) je menil, da bi se morale za storjene nepravilnosti 
doreči tudi odgovornosti.
Izvrševanje proračuna za obdobje 1 .1 .  do 30 . 6. 2000
Sparatilo! bi se lahko reklo in župan je razložil, da je cilj občine sanirati dolgove na tak
način, da bo startna osnova za proračun za leto 2002 normalna.
Poročilo Nadzornega o d b ira  o  delu od junija lani do avgusta letos 
Predsednik NO Bojan Kugovnič je pripravil izvlečke delovanja odbora za to obdobje 
v trinajstih točkah. Sjiet je navedel, da zaradi pomanjkljive dokumentacije niso uspeli 
ugotoviti tožbe pri neizterjanih najemninah. Menda odvetnik, ki je opravljal pravne 
[Kisle za občino, ni vrnil dokumentacije. Pri poročilih krajevnih skupnostih in o delo
vanju KZ Šaleška dolina še zbirajo podatke. Ker se Zakon o javnih naročilih ni izvajal 
dosledno, NO predlaga človeka, ki bi bedel nad izvajanjem storitev tudi med samim 
potekom dela, ne samo podpisoval račune. Dvigovanje plač v občinski upravi pa je po 
njihovem poročilu v skladu s pravilnikom. Razprave svetnikov so se predvsem ustavile 
ob tem, kako je mogoče, da dokumentacija zmanjka. Kar nekaj svetnikov je menilo, 
da je potrebno ugotoviti, zakaj je  ni in kdo je zato odgovoren ter proti njemu sprožiti 
disciplinski postopek.. Skornšek (SKD) pa je opozoril, da se je v obdobju zdajšnjega 
župana tudi naredila napaka pri javnih naročilih, in spraševal, če gremo po isti poti 
naprej. Ob tem je župan prevzel vso odgovornost in je pripravljen za to tudi odgovar
jati. Menim, da sem ravnal kot dober gosjxxlar za občino, saj sem poiskal ugodnejšega 
in boljšega izvajalca za  urejanje cestišč, je kategorično zavrnil obtožbe župan. 
Poročilo NO je bilo s pripombami potrjeno.
Odlok o kategorizaciji cest
Svetniki so z nekaterimi pripombami in na Rezmanov predlog določili rok za spreje
manje pripomb še šest mesecev, posameznim KS pa se naj da na vpogled doku
mentacija.
Viktor Kojc častni oličan
Ob občinskem prazniku bo na svečam seji sveta, ki bo 29 .9 . ob 17. m i v Kulturnem 
domu v Šoštanju, posmrtno za častnega oličana imenovan Viktor Kojc (predlagatelj 
KS Šoštanj), Priznanje občine Šoštanj bo dobilo PGD Gaberke (predlagatelj KS 
Galierke) in Plaketo občine Šoštanj Franc Skornšek (predlagatelji Turistično društvo 
Skomo, 0 0  SDS Šoštanj in KS Skomo-Florjan). Svetniki so potrdili vse naštete pred
loge, ki jih  je  svetu posredovala Jožica Andrejc, predsednica Komisije za priznanja. 
Priznanja bodo podeljena na slavnosni seji 29. septembra 2000.
Predstavniki ustanovitelja v svet OŠ KDK in Centra za vzgojo 
V svet zavoda šole Karla Destovnika Kajuha so imenovani Vilma Fece, Uroš Rolnik in 
Andrej Volk. v svet zavoda Centra za vzgojo in usposabljanje pa Liljana Anion. 
Poročilo Komunalnega |MHljetja
Predstavniki Komunalnega podjetja Velenje, direktor Marjan Jedovnicki, Miran 
Zager in Maksimiljan Ramšak ter Benčičeva so spregovorili o delu, problemih in raz
vojnih možnostih podjetja. Tarejo jih neusklajene cene, presežena življenjska doba 
materialov in še kaj. V skoraj tri ure dolgem izvajanju so lahko svetniki pridobili dober 
vpogled v to dejavnost, ki je življenjskega pomena.
Odgov ori na v [irašanja svetnikov in polmde
Franc Rogelšek (SDS) je ponovil svoje vprašanje oziroma pobudo o tem, da bi se delav
ci občinske uprave ob prihodu in odhodu z dela registrirali.
Rezman je dal pobudo, da se odpiše dolg za najemnine KZ Šaleška dolina in naj KZ za 
ta denar n a p ije  toplovod stanovalcem nad mesnico. Drago K oren seje zanimal, kdaj 
bodo delovale luči na križišču v Lokovici, Rogelška pa je spet zanimalo, če je župan 
ravnal kot dober gospodar, ko je podpisal poravnavo s Petrom  Rezmanom.
Toneta Korena in Davida Ravnjaka muči izobraževanje članov sveta, predvsem 
uporaba prostorov in nabava interneta, ki se ne zdi ravno smiselna, Ravnjak pa je 
vprašal še, če si svet KS Šoštanj izplačuje sejnine.

MiKo

VOLITVE 2000
Šoštanj spada  v 8. o k ra j pete volilne enote, ki ima 16.999 volilcev.
Rok za oddajo  list kand idatov  se je  iztekel včeraj opolnoči. K ljub tem u pa 
nekaj n eu rad n ih  imen kandidatov , ki jih  bodo s tran k e  poslale v boj za 
poslanske sedeže. Skoraj zagotovo bodo to P e te r  R ado ja  za SDS, M arjan  
Ja k o b  za združeno  SLS+SKD, D rago  K o re n  kot ustanovitelj odbora  
najm la jše s tran k e  Nova S lovenija, župan  M ilan K o p u šar za LDS, za 
ZLSD D rag ica  P ovh  in P e te r  R ezm an  za Zelene.

E L

K REKO VA B A N K A , d .d .,  M aribor v sodelovanju  z  O BČ IN O  ŠO ŠTA N J
objav lja

R A Z P I S

POSOJIL ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA MALEGA 
GOSPODARSTVA V ORČINI ŠOŠTANJ ZA LETO 2000

1. Za posojilo lahko  zaprosijo  sam ostojni podjetn ik i in male gospodarske 
d ru žb e , k i im ajo k ra j obratovaln ice in k ra j investicije na  obm očju občine 
Šoštanj.
2. S kupni okvirn i znesek posojil znaša 30.000.000 SIT.
3. Posojila se dodelju je jo  za naslednje nam ene:

- n ak u p , graditev  ali adap tacijo  poslovnih prosto rov
- n akup  nove oprem e
- ekološko sanacijo  obstoječih dejavnosti oz. tehnoloških  procesov
- uvajan je  novih tehnologij

4. Posojilni pogoji so naslednji:
- doba odplačila do 5 let
- ob restna  m era TOM  + 2 ,5%
- stroški in zavarovan je  posojil v sk ladu  s pogoji banke
- posojilojem alci m orajo  biti k red itno  sposobni

Vse inform acije o n a je tju  posojila in po trebn i dokum entaciji so na voljo v 
K rekovi bank i. Poslovalnici Š oštan j, K ajuhov dom , p r i gospe Venišnik, 
telefon 882 653, in na O bčini Š oštan j, Trg svobode 12. p r i gospodu 
N ežm ahu, telefon 898 43 (K).
Vloge oddajte  do 19. 10. 2000 v K rekovi bank i, Poslovalnici Šoštanj.
V ro k u  30 dn i po končanem  razp isu  bo spreje t sklep o dodelitvi posojil, ki
bo posredovan vsem prosilcem .

OBČINA ŠOŠTANJ in KREKOVA BANKA, d.d

Smrti
\  času od 22.8. do 18. 9. 2000 so umrli 

Ivan PLEVNIK, Kavne 115 y 
Dragutin BOŽIČEVIČ, Kajuhova 3t Šoštanj 

Mihaela STROPNIK, Koroška 3, Šoštanj 
Marija PEPELNIK. Družmirje 80 

Adolf 0BŠTETER, Ravne 73

Poroke
V času od 22.8. do 18.9 so se poročili 

Karmelina KONEČNTK, Tomšičeva 35, Velenje in 
Marko DESTOVNIK, Primorska L, Šoštanj

Jasna PLAZNIK, Letuš 40 a in 
Boštjan LENKO, Ravne 86

Suzana POCAJT, Cesta talcev 17, Šoštanj in 
Aleksander HRIBERŠEK, Gavce 12

Jasmina KACNIK, Topolšica 61 in 
Saša REDNAK, Topolšica 61

Barbara POTOČNIK, Ravne 67 in 
Gregor TURINEK, Vodnikova

Krsti
F avgustu so bili krščeni 

ANŽE, LAURA, NINO, TINA. ŽAN, MATIC, 
ŽIGA, ŠPELA. KARMEN. ANA in DAVID.

KS Šoštanj bo praznovala krajevni praznik
K rajevna skupnost Šoštanj p raznu je  svoj k rajevni p razn ik  8. ok tobra v spomin 
na 8 .1 0 .1 9 4 1 , ko je Šoštanj za k ra tek  čas postal prvo osvobojeno mesto v Evropi. 
Letos so se odločili za osrednjo proslavo v petek , 6. ok tobra , ob 19. u ri v kul
turnem  domu. K sodelovanju so povabili obe šoštanjski osnovni šoli in učence

glasbene šole. Na proslavi bo sodeloval pihalni o rkester Z arja . Slavnostna govor
nica ho predsednica sveta KS Šoštanj. Cvetka T inauer. Delegaciji KS bosta 
položili žalne vence k spomenikoma na Šlandrovi in k Plamenici.

M arija Lebar

ŠOŠTANJ PRAZNUJE DELOVNO
Pogovor z županom občine Milanom Kopušarjem

bčina Šoštanj praznuje. Praznuje skozi ves mesec z različnimi 
prireditvami, ki pa slonijo predvsem na delovnih pridobitvah in 
zaključenih investicijah. Kljub doseženemu, čaka občino in z njo 
župana še veliko nerešenega. Zato je  bil tudi nas pogovor z 

županom ob prazniku predvsem delovno naravnan.

Devet mesecev je , kar ste župan. Koliko ocenjujete, da vam  je  že uspelo realizirati 
vaš program?
K ar se tiče programa, hi rekel samo, da so zadeve v osnovi zastavljenje, da tečejo 
koraki v pravo smer, vendar bodo rezultati prihajali postopoma. Kakor sem si 
zamislil županovanje, tečejo stvari po načrtu, seveda pa sam načrt ni dovolj, temveč 
je treba nenehno delati.
Čeprav “šparamo”, to vidimo v proračunu in še kje, se vendarle investicije peljejo? 
Nekaj investicij se uspešno zaključuje, nekaj pa jih  še bo. Seveda po programu in v 
okviru možnosti, ki jih  daje proračun.
Kako daleč ste v pogovorih z W  Vrhnika glede TUS-a?
Zadeve stojijo zaenkrat na mestu. Občina ne bo zmogla sodelovati v takih finančnih 
okvirih, kot so zastavljeni na Vrhniki, ker je to zanjo prevelik zalogaj. V tej fazi ne 
moremo odkupiti vsega zemljišča. Moje razmišljanje gre v tej smeri, da je bila tovar
na usnja v preteklosti v kakršni koli obliki že prenesena na Vrhniko. Izkazalo se je, 
da ni dobila dobrega gospodarja, ker je ta dopustil, da je do zaprtja prišlo. Občina 
je dobila v breme delavce, določene stvari, ki smo jih po zakonu dolžni, jim moramo 
refundirati, zato menim, da bi se morala Vrhnika nečemu odpovedati in narediti 
nekaj v dobro občine Šoštanj, Vrhniki se je  uspelo sanirati in delo teče naprej, v 
Šoštanju pa so ostale ruševine, ker se v poslopja leta ni investigalo.
Obstaja realna možnost o muzeju usnjarstva ali je  to le pobožna želja?
Te ideje ne gre zanemariti, vendar bodo morale zadeve malo počakati. V tovarni je 
območje, ki je spomeniško zavarovano, v tej smeri smo se že pogovarjali, vendar s 
strani republike ne moremo pričakovati finančne pomoči. Mogoče pri strokovnih 
stvareh, vemo pa, da so z ureditvijo muzeja povezani veliki finančni zalogaji. 
Zgradba Elkroja je  še vedno prazna. Nima tu občina nobenega vpliva?
Tu občina nima vpliva. Zgradba in zemljišče sta v lasti Elkroja, vendar pa kljub 
temu apeliram na direktorico, s katero sem velikokrat na zvezi. Ona pač vztraja pri 
svoji ceni in tu občina ne more nič.
Napovedali ste, da se boste trudili za sodelovanje z gospodarstveniki v občini in 
zunaj nje. Ocenjujete, da je  dobro?
Odnosi so dobri. 0  dobrem sodelovanju lahko govorim, tako pri pogovorih z 
E lektrarno kot z Notranjo opremo in še z drugimi podjetji. P ri obnovi Term 
Topolšica je občina pomagala, da so se zadeve pospešile. Tudi pri drobnemu gospo
darstvu uspevamo, pred kratkim  smo sprožili zadevo o firmi Rednak, ki želi inve
stirati v prehrambeni objekt. Pomagamo pač reševati, kjer je mogoče in v naših pris
tojnostih.
Tudi pri kadrovskih spremembah na občini moramo spregovoriti, Vam je  uspelo

urediti delovna mesta tako, 
da delo teče dobro?
Sistematizacija je obstajala 
in je nismo bistveno menjali.
Stvari se urejujejo bolj orga
nizacijsko. Računovodstvo 
smo uspeli kadrovsko pokri
li, obstaja pa še vedno praz
nina v oddelku za okolje in 
prostor. Tam smo se že dogo
varjali s kandidatko (arhi
tektko), vendar je zadnjem 
trenutku prišlo do odpovedi.
Na tem področju še moramo 
zaposliti delavca.
Blok ob Paki je  končan. V kateri smeri tečejo pogovori z  Vegradom?
Vegrad bi rad  prodal, občina bi rada kupila, saj je vrsta čakajočih na stanovanje 
dolga, vendar v tem trenutku finančno ne gre. Iščemo izhod, tako naša kot njihova 
finančna služba, dogovarjamo se tudi s Stanovanjskim skladom. Mogoče bi nam oni 
priskočili na pomoč s kakšnim dolgoročnim kreditom, vendar to zdaj še ne morem 
zagotoviti.
F  hiši je  bila revizijska komisija. Ali je  poročilo že dokončano in ali bo objavljeno? 
Ravno prejšnjo sredo smo imeli zaključno obravnavo z revizorjem, ker je hotel še 
naše mnenje. Poročilo se je zavleklo, ker je bilo res ogromno stvari, ki jih je bilo za 
pregledati. Nepravilnosti je veliko, nekatere se bodo dale takoj odpraviti, nekaj pa 
bo zahtevalo temeljitejši pristop.
Takoj ko bo poročilo na mizi, bom sklical novinarsko konferenco. Menim, da je 
poročilo kvalitetno narejeno in bo dobra podlaga za delo vnaprej. Nekaj stvari je 
bilo narobe v startu , občina se je ustanavljala in ni bilo prave strokovnosti, zato je 
treba enkrat prekiniti s tem in delo zastaviti prav.

Pred vrati je  praznik občine in tudi državno zborske volitve. Sliši se, da ste kandi
dat za poslanca, vendar vas o vaši kandidaturi ne bom spraševala. Raje ka j povej
te svojim občanom kot njihov župan.
Tudi ne bi želel spregovoriti o svoji kandidaturi za poslanca na tem mestu. Lahko bi 
kdo rekel, da izkoriščam mesto župana. Kot župan pa prav rad  rečem, da imam 
občutek, da so me občani dobro sprejeli in sem jim za to tudi najlepše zahvaljujem. 
Vrata njihovih domov so mi odprta, tako kot so v glavnem odprta vrata moje pisar
ne. Vedno res ne, čeprav se trudim, da bi bil čimbolj dosegljiv. Zato se raje pojavim 
na terenu in lahko tudi tam rešimo kakšen problem. Vedel sem, da me čaka težko 
delo, vendar priznam, da nisem poznal širine te funkcije. Upam, da bom zdrav in 
bom lahko delal tako, kot sem načrtoval in obljubil. Ob prazniku pa seveda čestitke 
vsem občankam in občanom.

MiKo
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E P O Z I T IIZ DIMNIKA BLOKA 5 SE KADI ČISTO
( prejšnji številki smo se razpisali o zaključnih delih čistilne naprave bloka 5 

Term oelektrarne Šoštanj in napovedali začetek poskusnega obratovanja v sep
tem bru. Razžveplalna naprava tako deluje od 4. septem bra, ko so ob 13. uri 

spustili dimne pline v napravo. N ajbrž so d irektor TEŠ Jaroslav Vrtačnik, vodja pro
jek ta Jože D ennol ter njegov namestnik B ranko Debeljak in še marsikdo zadržali 
sapo in nekoliko laže zadihah šele okrog 13.30, ko so že lahko ugotovik, da naprava 
vsaj za začetek deluje brez napak. Od tega dne je  naprava v obratovanju, ne da bi

RAZSTAVA DEL PRIZNANIH 
AVTORJEV V MESTNI GALERIJI
Ustvarjalci iz vse Slovenije so se ustavili v 
Šoštanju

večana otvoritev razstave 
desetih priznanih slovenskih 
slikarjev in kiparjev v 
Mestni galeriji v Šoštanju je  

Itila v četrtek, 14. septembra. Tudi ta 
prireditev sodi v sklop prireditev ob 
prazniku oltčine Šoštanj. Otvoritev raz
stave je  opravil žu|ian Milan Kopušar, Id se 
je  v svojem govoru zahvalil umetnikom, ki 
so obogatili galerijo s svojimi deli in ji daK 
na tak način še večji ugled.
Otvoritvi je prisostvovalo sedem avtorjev. 
K ulturni program je  prispeval mladi 
Primo/. Kranjc, ki je  izvajal dela J . S. 
Bacha in V. Avsca. Besedo o umetnikih in 
njihovem delu je podala znana kritičarka 
Milena K oren 
Božiček in se v svo
jih  besedah opre
delila do vsakega 
posameznika.
Zvest A|tollonio,
Milena Braniselj,
Andrej Pavlič,
Maja Subic, Vinko 
Železnik, Janez 
Kovačič, Milan To- 
dič in Riali Skočir 
so ustvarjali v 
likovni koloniji v

Topolšici. Razstavljata tudi dva »domača« 
avtorja. Alojz Zavolovšek in Stojan Špegel. 
Kratko so ustvarjalci predstavljeni tudi v 
zborniku, ki ga je ob 21. likovnem srečanju 
dal izdelati Premogovnik Velenje, ki je bil 
tudi gostitelj srečanja, na katerem so se 
avtorji s sliko in skulpturo opredelili do 
Šaleške doline.
Da razstavljajo tudi v občini Šoštanj, gre 
zasluga ravno Stojanu Špeghi, ki je ob 
dogovoru z M arjano Celofiga, vodjo 
družbenih dejavnosti na Občini Šoštanj, 
uspel pridobiti umetnike za razstavo. 
Mestna galerija Šoštanj se ob tako kvali
tetni in bogati razstavi nadeja obilnega 
obiska. Vabljeni!

MiKo

Asfalt Vehinja ;  PteSiyec
13. avgusta je bila svečana otvoritev dela 
asfaltiranega cestišča iz Velunje proti 
Plešivcu. Otvoritve se je udeležil župan 
velenjske občine Srečko Meh. Bil je vesel, 
da je  KS zainteresirana za izboljšavo cest. 
Občina v takih primerili pomaga, kolikor je 
pač mogoče. Potem so se vsi odpravili k 
Ludviku Krenkerju in Martini Sušeč. Tuje 
sledila dobra pogostitev gospodinj Sušeč, 
Krenker in Mori s pomočjo drugih dobrih 
gospodinj s Plešivca. Popoldne je potekalo 
v prijetnem razpoloženju, Ludvik Krenker 
s sinom pa je poskrbel, da so ljudje lahko 
tudi zaplesati.

Gaberški gasilci so vmes opraviti preven
tivno vajo gašenja lažnega ognja, kar je 
otvoritev še popestrilo. Sušeč pa je pre
senetil najbolj zaslužne z meter dolgimi 
salamami. Posebej je bil radodaren, ker se 
mu je pred kratkim rodila deklica.
K er dela na cesti še niso končana, se 
bodo nadaljevala  letos, v ko likor bo to 
mogoče.
Plešivec je  resnično po treb u je  dobro 
cesto tud i s te s tran i, saj je  za mnoge 
b ližnjica na G raško goro.

M agda R ženičn ik

motila obratovalni proces bloka 5. Vršijo se vroči preizkusi zmogljivosti in ugotavlja
jo param etri delovanja, ker je  razpisan tehnični pregled in dovoljenje za preizkusno 
delovanje nekje v drugi polovici oktobra.
Po tehničnem prevzemu naj bi bila naprava predana investitorju v novoletnem času. 
TES torej že proizvaja ekološko sprejemljivejšo elektriko, dotina pa diha čistejši zrak.

M .K.

S S R E M A  LOKALIH ČASOPISOV
1. septembra je bilo v Portorožu 4. srečanje 
lokalnih časopisov Slovenije. Organizator, 
Primorski utrip, časopis za slovensko obalo 
in zamejstvo, se je potrudil pripraviti 
srečanje s kar najbolj aktualno in zgoščeno 
vsebino. Delno mu je to tudi uspelo, delno 
pa si je odgovorni urednik časopisa Franc 
K rajnc pripravil prevelik zalogaj. 
Udeleženih je bilo veliko predstavnikov 
lokalnih časopisov, Id pa bi jih predvsem 
zanimalo, kako delati in ustvarjati neodvis
no, ko pa prav lokalno časopisje naleti na 
največ preprek na tem področju.
Lokalni časopis je glas, uho in oko pred
vsem manjšega območja. Omejujejo ga 
financiranje, ustanovitelji (največkrat 
občina), osebna poznanstva in še marsikaj. 
Da ohranja realno poročanje, je  torej

dopisnik ali novinar takega časopisa vedno 
v težki situaciji. In da ohranja neodvisnost 
in svobodo, je potrebno, da preseže 
morebitne omejitve najprej v svoji glavi.
V načrtu srečanja je bila tudi ustanovitev 
Združenja lokalnih časopisov, vendar so se 
»lokalci« dogovorili le o osnovah. Na 
srečanju so bili gostje dr. Dimitrij Rupel, 
županji in župan primorskih občin, 
področja tržnega komuniciranja pa se je 
lotil Božidar Novak, Id je bil kljub kratke
mu izvajanju še najbolj učinkovit. 
Predstavniki lokalnih medijev so srečanje 
zaključiti kako drugače kot na barki in tam 
se je v bistvu najširše spregovorilo o prob
lemih lokalnih časopisov.

MiKo

POSODOBITEV CESTE V LOKOVICI
preostali del, dolg okrog 600 metrov, ki še 
nima asfaltne prevleke. Ob tem je 
poudaril vlogo predsednika gradbenega 
odbora Iztoka Janžovnika, ki se je  oseb
no zelo zavzemal za ureditev cestišča 
(tudi drugače smo izvedeli, da rad  poma
ga, celo na svoje stroške je uredil elek
triko v hiši domačinke, ki sama tega ni 
zmogla) in bil vztrajen do konca. Ob 
koncu uradnega dela so se krajan i še 
skromno poveseliti.
P replastitev cestnega odseka je  stala 
okrog sedem milijonov, del je  šel iz 
ekoloških taks Termoelektrarne Šoštanj, 
del pa iz občinskega proračuna.

M iKo

H
a otvoritvi ceste magis
trala - Orožmov križ, ki je 
bila 15. septem bra, se je 
zbralo bolj malo ljudi. P a 

to ni motilo dobrega razpoloženja tam 
živečih krajanov, ki jun bo 800 metrov 
dolg asfaltni odcep omogočil varnejšo in 
udobnejšo vožnjo. Otvoritveni trak  je 
prerezal občinski svetnik D rago K oren, 
predsednik KS Lokovica, Andrej Volk, 
pa je prispeval kratek govor.
V imenu prebivalcev se je zahvalil P eter 
R adoja , ki je  izrazil zadovoljstvo in 
hvaležnost ter pripomnil, da bodo enako 
potrpežljivo, kot so čakali na 
posodobitev tega dela ceste, čakati še na

KM ETIJSKA ZADRUGA
ŠALEŠKA DOLINA z .o .o .

V sem  o b č a n k a m  in o b č a n o m  č e s ti ta m o  
za  p r a z n ik  o b č in e  Š o š ta n j!  

Z a h v a lju je m o  se za  ob isk in za u p a n je !

OBRESTNE MERE

Pravnim osebam nudimo ugodnejše obrestne mere za 
depozite.

- Pri vezavi depozita od 91 do 180 dni znaša 
obrestna mera 2,25 % letno

- Pri vezavi depozita od 181 do 1 leta znaša 
obrestna mera 3,25 % letno

- Pri vezavi depozita nad 1 letom do 2 let znaša 
obrestna mera 4,00 % letno.

Pridite in prepričajte se o ugodnosti ponudbe.

Dodatne informacije lahko dobite 
na telefonski številki 063 899 53 05

) banka velenje
Banka Velenje, d. d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke

V SKORNEM NOVO IGRIŠČE
*

S Skorno - F lo rjan  je  
ra z tre se n a  na velikem  
področju . Skupne p ro s
to re , pa tu d i igrišča 

imajo v F lo rjan u , vendar so dostik ra t 
ti p ro s to ri za p reb iva lce  Skornega 
p red a leč . Z ato  so si že p red  leti 
naprav ili igrišče in lično leseno hišico 
p ri km etu A cm anu, k je r  so se rad i zbi
ra li , zaigrali nogomet ali p a  proslavili 
kako pridobitev. Leseni objekt je  bil v 
požaru  uničen, asfa ltirana površina 
igrišča pa odstran jena . A jim  žilica ni 
da la  m iru . G ospodar na  km etiji 
M očovnik je  odstopil zemljišče, k ra 
ja n i pa  so se lotilo dela. K er je  teren  
zelo ska lna t, je  tra ja lo  več le t, d a  so

igrišče končno usposobili. N aredili so 
tud i leseno hišico. Za pravo  otvoritev 
igrišča so poskrbeli skornski m ladinci, 
ki so 10. septem bra organizirali vaške 
igre. Iger se je  lahko udeležil vsakdo, 
potekale pa  so v vlečenju v rv i, m eta
nju p ik ad a , s tre ljan ju  z zračno puško, 
lovu na steklenico. Vreme je bilo kot 
naročeno , obisk dober, za pijačo in 
jedačo pa je  poskrbelo  okrog 25 m la
dincev.
Po končanem  športnem  delu , so za 
dobro razpoloženje zaigrali Ta p ra v i 
po tepuh i in veselo razpoloženje je  t r a 
ja lo  do poznih ur.

M arija  Lebar

M o d r o  b e l a  k r o n i k a
Prom etna nezgoda v Ravnah
Do nje jejirišlo 1. 9. ob 20. uri v bližini Kmetijske zadruge, ko je voznica osebne
ga vozila S. L. iz Šoštanja zaradi neprilagojene hitrosti trčila v osebni avtomobil, ki 
ga je vozil K. M. iz Raven. Voznica se bo morala zaradi prekrška zagovarjati pri 
sodniku, vozniku osebnega avtomobila pa je bil izdan plačibii nalog s položnico 
zaradi vožnje po levi strani vozišča.
Tatvina mreže za odbojko
Z igrišča v Lokovici je neznani storilec 1. 9. odtujil skoraj čisto novo mrežo za od
bojko. S tem je povzročil škode za okoli 25.000 SIT.
Prom etna nezgoda na Koroški cesti
3. 9. ob 22. uri so bili policisti obveščeni, da je na Koroški cesti v Šoštanju prišlo 
do prometne nezgode z udeležbo vozila in voznika kolesa z motorjem. Pri ogledu 
kraja prometne nezgode je bilo ugotovljeno, da je voznik osebnega vozila K.O. iz 
Šoštanja izsilil prednost vozniku kolesa z motorjem V. M., prav tako iz Šoštanja, 
ki pa je vozil z neprimerno hitrostjo. Zaradi tega se bosta morala oba zagovarjati 
pri sodniku.
Tatvina bencina na bencinski črpalki v Šoštanju
Delavec Petrola je 7. 9. poklical na Policijsko postajo Velenje in naznanil, da je 
voznik modrega juga natankal gorivo v vrednosti 3.340 SIT in z vozilom odpeljal, 
preden je poravnal račun. Policisti so voznika prijavili in izsledili.
Prve šolske dni previdno na cesti
Ob pričetku šolskega leta se občini Šoštanj ni zgodila nobena prometna nezgoda, v 
kateri bi biti udeleženi šolarji na poti v in iz šole. Policisti in vodstvi osnovnih šol si 
želijo, da bi takšno stanje ostalo tudi v bodoče. Ponovno opozarjamo vse voznike 
na previdno in strpno vožnjo.
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Čestitamo občanom 

občine Šoštanj 

ob prazniku!
KS ZAVODNJE

SLSsiSKD
Slovenska ljudska stranka

Šoštanj

Ob prazniku občine - 
iskrene čestitke vsem občanom!

Vsem občanom iskreno čestitamo ob prazniku občine Šoštanj! 

Čevljarstvo Miran Irman s.p.

K om u n aln o  p o d je t je
V e l e n j e  d . o . o .

j  j  ulij J jj j  j j j iL u iJ  M i i
z

TERMOELEKTRARNA ŠOŠTANJ

A C M A N
M o d a  z a  u r e j e n e  ž e n s k e

Č e s tita m o
ACMAN, d.o.o., Patizanska pot 5, Šoštanj

I s k r e n e  č e s t i t k e
z a

o b č i n s k i  p r a z n i k

M ilojka P lam berger 

mag. D ragica Povh

Z D R U Ž E N A  L I S T A
socialnih demokratov 
občinska organizacija
Šoštanj

www.zlsd.si

O b č i n a  Š o š t a n j

U spešno so d e lo v a n je , 

d o b r i o d n o s i ,  
ved r in a , 

o p tim izem ,

to  n a j nas zd ru žu je  p r i  u resn ičevan ju  

naših  skupnih  ciljev .

Iskren e če s titk e  za  občin sk i p ra zn ik

S vet O b č in e  in
N/

ž u p a n  O b č in e  Š o štan j



KS Skorno - Florjan

želi vsem krajanom in občanom 

za praznik občine Šoštanj 

veliko ustvarjevalnih uspehov 

in osebne sreče!

r
Vsem gostom in 

občanom
v

občine Šoštanj 
čestitamo ob 

občinskem prazniku!

G o s tiš č e  G R E B E N S E K

Ob prazniku 

občine Šoštanj 

vsem občanom 

iskrene čestitke!

P ra zn u jm o  skupaj!

Miš Maš
Na trgu 52. Mozirje

va š  M IŠ  M A Š

Vsem občanom čestitamo 
k občinskemu prazniku!

GOSTISCE KOTNIK 
BIFE KLANČEK 

KAVA BAR DOLINCA

OB OBČINSKEM PRAZNIKU 
ČESTITAMO VSEM 

OBČANOM!

kovinarstvo sovič

V S E M  O B Č A N O M  IN  

O B Č A N K A M  

O B Č I N E  Š O Š T A N J 

O B  P R A ZN IK U  IS K R E N O  

Č ES T IT A M O !

Dobrodošli ste pri nas vseh 

osem dni v tednu!

O SM IC A

Iskrene čestitke ob 
prazniku!

Slovenija gre naprej in
v

z njo občina Šoštanj!

ČESTITAMO

ZA

PRAZNIK

OBČINE

ŠOŠTANJ!

Ob prazniku občine Šoštanj
vsem občankam in občanom ■ .

iskreno čestitamo.

Svet KS Šoštanj

sperme Topolšica
4

m Kolektiv
Term Topolšica 

čestita občanom 
ob občin skem  p ra zn ik u !

V prazničnih dnevih 
pa vas prijazno vabijo 

na obisk!

Terme Topolšica, Topolšica 77, 3326 Topolšica 
Tel.: (03) 5892 120, fax: (03) 5892 212 

E-mail: info@t-topolsica.si

Javni zavod Lekarne Velenje, p.o.,
i z v a j a  l e k a r n i š k o  d e j a v n o s t  v  n a s l e d n j i h  e n o t a h :

OE Lekarna Center, Vodnikova 1, Velenje
telefon: 898 18 80, fax: 89818 95

OE Lekarna Kersnikova, Kersnikova 2d, Velenje
telefon: 897 05 71, fax: 897 05 72

v  v

OE Lekarna Šmartno ob Paki, Šmartno ob Paki 80,
v

Šmartno ob Paki
telefon: 891 51 30, fax: 891 5131

OE Lekarna Šoštanj, Lampretov trg 1, Šoštanj
telefon: 897 26 10, fax: 897 26 12

Poslovni čas Lekarne Šoštanj:
ponedeljek, četrtek, petek od 8 .00 do 16.00 ure 
torek, sreda od 8 .00 do 18.00 ure
sobota od 8 .00 do 12.00 ure

PREMOGOUNIK
VELENJE

Občankam in občanom Šoštanja 
čestitamo ob občinskem prazniku!

ZAPOSLENI V POSLOVNEM SISTEMU 
PREMOGOVNIK VELENJE

SREČNO!

v -  - ?

P '  ■
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KMETIJSKA
SVETOVALNA

SLUŽBA
SLOVENIJE GOVEDI V SLOVESU!

h k o n c u  le ta  2 0 0 0  b o m o  v S lo v e n ij i  z a č e li u v a ja t i  
n o v  s is te m  o z n a č e v a n ja  in  r e g is t r a c i j e  g o v e d i, k i 
b o  e n o te n  za  v so  S lo v e n ijo  in  b o  o m o g o č a l s le d e 
n je  g o v ed i o d  r o js tv a  d o  k o n c a  ž iv l je n ja .  V  o k v ir u  

M K G P  je  u s ta n o v l je n a  s lu ž b a  za  id e n t i f ik a c i jo  in  r e g is t r a c i jo  
ž iv a l i  ( S I R ) ,  k i  j e  z a d o lž e n a  z a  v z p o s ta v i te v  s is te m a . V 
z a č e tn e m  o b d o b ju  n a j  b i  M K G P  k u p i lo  tu d i  u š e s n e  z n a m k e  za  
o z n a č e v a n je  t e r  v s a k e g a  r e jc a  o p re m ilo  z iz v o d o m  r e g is t r a  
g o v e d i n a  g o s p o d a r s tv u .  S is te m  o z n a č e v a n ja  b o  p o e n o t i l  
d o s e d a n jo  p r a k s o  o z n a č e v a n ja  p r i  r e jc ih  in  p r e d e lo v a lc ih ,  
o m o g o č il b o  v a r s tv o  p o t r o š n ik a  p a  tu d i  r a c io n a l i z a c i jo  in  
t r a n s p a r e n t n o s t  v g o v e d o r e js k i  p a n o g i .  E n o tn o s t  o z n a č e v a n ja  
je  n u j n a  t u d i  z a r a d i  p r i l a g a j a n j a  s lo v e n s k e g a  k m e t i j s tv a  
E v ro p s k i  u n i j i .
Z a  o z n a č e v a n je  je  o d g o v o re n  r e je c  g o v e d a , p r a v  ta k o  za  r e g i
s t r a c i jo  ž iv a l i  in  j a v l j a n j e  p r e m ik o v  ž iv a l i  n a  sv o je m  p o s e s tv u .
V p o m o č  m u  b o  k o n t r o lo r  z o b m o č n e g a  k m e ti js k e g a  z a v o d a  a li 
p o o b la š č e n i  v e t e r in a r .  P o o b la š č e n i  o z n a č e v a le c  b o  r e jc u  p r i 
n e s e l k n j ig o  R e g is te r  g o v e d i  n a  g o s p o d a r s t v u  in  m u  p o k a z a l ,  
k a k o  se k n j ig a  v o d i .  S k u p a j  b o s ta  o p r a v i l a  p o p is  g o v ed i. 
P o o b la š č e n i  o z n a č e v a le c  b o  v z a č e tn e m  o b d o b ju  s k r b e l  za  
d o b a v l j a n j e  u š e s n ih  z n a m k  in  p o š i l ja n je  o b r a z c e v  S lu ž b i za  
id e n t i f ik a c i jo  in  r e g is t r a c i j o  ž iv a l i  ( p o t r d i lo  o o z n a č i tv i  in  
p o tn i  l is t ) .  P r i  j a v l j a n j u  p r e m ik o v  g o v e d i ( n a k u p ,  p r o d a j a )  se 
b o  r e j e c  o b r a č a l  n a  p o o b la š č e n e g a  v e t e r in a r j a  (s k o n c e s i jo ) .  
G o s p o d a r s tv a ,  k i im a jo  v eč  k o t  50  ž iv a l i ,  b o d o  iz v a ja la  
o z n a č e v a n je  in  r e g is t r a c i j o  g o v ed i s a m a . P o m o č  p a  la h k o  d o b i
jo  p r i  p o o b la š č e n e m  v e t e r in a r ju  a l i  k o n t r o lo r ju .

O z n a č i t e v  in  r e g i s t r a c i j a  t e l e t
T e le ta  j e  p o t r e b n o  o z n a č i t i  v s t a r o s t i  d o  2 0  d n i .  H k r a t i  m o ra  
r e j e c  iz p o ln i t i  o b r a z e c  P o t r d i l o  o o z n a č i tv i  in  ga  o d d a t i  
p o o b la š č e n e m u  o z n a č e v a lc u .  V 14 d n e h  r e je c  p o  p o š t i  p r e jm e  
p o tn i  l i s t .  R o js tv o  te le t a  se v p iš e  v r e g is t e r  g o v ed i n a  g o sp o 
d a r s tv u .
Ž iv a l i ,  k i  so  že  o z n a č e n e  s p la s t ič n im a  r u m e n im a  a l i  k o v in s k i
m a  z n a m k a m a  g o v e d o r e js k e  s lu ž b e  a l i  z e le n o  p la s t ič n o  z n a m k o  
v e t e r in a r s k e  s lu ž b e ,  n i  p o t r e b n o  n a  n o v o  o z n a č i t i .  O b s to je č e  
š te v i lk e  v se h  ž iv a l i  p a  je  p o t r e b n o  v p is a t i  v r e g is t e r  g o v ed i n a  
g o s p o d a r s tv u .  O z n a č e n e  in  r e g i s t r i r a n e  p o  is te m  p o s to p k u  k o t 
t e l e t a ,  m o r a jo  b i t i  v se  o d r a s le  n e o š te v i lč e n e  ž iv a li .

P r e m i k  g o v e d i
T o je  v s a k  p r ih o d  a l i  o d h o d  ž iv a li  z g o s p o d a r s tv a .  V p iše  se v 
r e g i s t e r  g o v e d i n a  g o s p o d a r s tv u .  P r i  v s a k e m  p r e m ik u  m o ra  
ž iv a l  s p r e m l ja t i  t u d i  p o tn i  l i s t .  O b  o d h o d u  p o le g  z d r a v s tv e n e 
ga s p r i č e v a l a ,  k i  ga  iz d a  v e t e r in a r s k a  s lu ž b a ,  r e je c  iz p o ln i  
k u p o n  n a  p o tn e m  l i s tu ,  k a m o r  v p iš e  p o d a tk e  n o v e g a  im e tn ik a  
ž iv a l i .  N o v i im e tn ik  p r a v  ta k o  iz p o ln i  d r u g i  k u p o n  n a  p o tn e m  
l is tu .  O b a  k u p o n a  o d d a t a  sv o jim a  p o o b la š č e n im a  v e t e r in a r j e 
m a , k i  o p r e m ik u  (v  7 d n e h )  o b v e s t i ta  S IR . E n a k  p o s to p e k  je  
o b  p r ih o d u  ( n a k u p u )  ž iv a l i .  C e ž iv a l  p o g in e ,  se o te m  o b v e s ti  
p o o b la š č e n e g a  v e t e r i n a r j a  in  m u  p r e d a  p o tn i  l i s t .  
P o o b la š č e n e m u  v e t e r i n a r j u  j e  p o t r e b n o  j a v l j a t i  t u d i  o d h o d  n a  
s k u p n i  a l i  p l a n in s k i  p a š n ik  in  ga v p is a t i  v  r e g is t e r  g o v e d i n a  
g o s p o d a r s tv u .  E n o d n e v n e  p a š e  n a  b l iž n j ih  p a š n ik ih  in  p a š e  n a  
in d iv id u a ln ih  p la n in s k ih  p a š n ik ih  n i  p o t r e b n o  j a v l j a t i .
V o b d o b ju  u v a j a n j a  s is te m a  o z n a č e v a n ja  ž iv a l i ,  b o  im e tn ik a  
g o v e d i ,  z u š e s n im i  z n a m k a m i  o s k r b o v a l  p o o b la š č e n i  
o z n a č e v a le c  in  s ic e r  s p r o t i  p o  p o t r e b i .  P r i l o ž e n  b o  tu d i  
o b r a z e c  P o t r d i lo  o o z n a č i tv i .  R e jc i ,  k i  b o d o  s a m i o z n a č e v a l i ,  
b o d o  p r e k  p o o b la š č e n ih  o z n a č e v a lc e v  n a r o č i l i  k le š č e  in  
u s t r e z n o  z a lo g o  u š e s n ih  z n a m k . N a r o č a n je  b o  m o ž n o  š t i r i k r a t  
le tn o .  Č e ž iv a l iz g u b i e n o  a l i  o b e  u š e s n i  z n a m k i ,  m o r a  r e je c  to  
v o sm ih  d n e h  j a v i t i  p o o b la š č e n e m u  o z n a č e v a lc u  in  n a r o č i t i  
n a d o m e s tn o  u š e s n o  z n a m k o .
O p o d r o b n o s t ih  n o v e g a  s is te m a  r e g i s t r a c i j e  in  o z n a č e v a n ja  
g o v e d i , v a s  b o d o  p r a v o č a s n o  s e z n a n i l i  t u d i  k o n t r o lo r j i  in  
p o o b la š č e n i  v e t e r i n a r j i ,  k i  v a m  b o d o  v z a č e tk u  p o m a g a li .  
P o d o b e n  s is te m  id e n t i f ik a c i je  je  u v e d e n  tu d i  z a  d r o b n ic o ;  v 
v e l ja v o  p a  s to p i  1. j a n u a r j a  2 0 0 2 .

L id i ja  D ik l ič  
in ž .  k m e t i j s t v a

PRIZNANJE POGUMNIM I I  ZAVEDNIM DRUŽINAM
S re ča n je  častn ikov  in  v e te ran o v  vo jne za S lovenijo v Lajšali

P
evet le t je  m inilo  od vo jne za S lovenijo , od  tis tega ju n ija  
1 9 9 1 , ko  je  slovenski n a ro d  p rije l za o ro ž je  in  si izboril 
svobodno  in neodvisno  d ržavo . Z arad i u k aza  iz B eog rada  
le ta  1 9 9 0 , da  m o ra  naša te r i to ria ln a  o b ram b a  o ro ž je  p re 

dati v ro k e  JLA , pa se je  boj za S lovenijo začel že m nogo p re j. Začeli so 
ga tis ti, k i so se posam ično  ali o rg an iz irano  u p rli ukazu  in  o ro ž je  zadržali 
ali ga poskrili. K e r  skladišča T O  niso p riš la  v  poštev , so ga skrili p ri 
zavednih  slovenskih  d ruž inah .

V d u h u  preteklega in zdajšnjega sodelovanja vojske in ljud i je  potekalo  9. 
srečan je  častnikov in  veteranov vojne za Slovenijo, k i je  bilo 16. sep tem bra 
v L ajšah . Poleg predstavn ikov  slovenske vojske, častnikov in  veteranov, se 
je  srečan ja  udeležilo dvana jst d ruž in  z našega obm očja, ki so ta k ra t  sodelo
vale s te rito ria lno  obram bo in  v svojih dom ovih skrivale o rožje , dokum ente 
in tud i ljudi.
S lavnostni govornik srečan ja  Jo že  P ris lan , ta k ra tn i m ajo r poveljn ik  TO 
občine Velenje, se je  povrn il v le ti ž90 in Ž91 in se spom nil dogodkov in ljud i,

ki so se ta k ra t b rez dileme in z zavedanjem  tveganja odločili, d a  se zoprstavi- 
jo  JLA. Povezal je  povojne dogodke le ta 1945, ko je  politična u red itev  
zm anjšala v rednost osvoboditve Slovenije, z osam osvojitvenim i dogodki leta 
1991, za ka tere  nek a te ri žal m enijo, da  vojne ni bilo , da je  bila p re k ra tk a , s 
prem alo  žrtvam i. Govor je  zaključil s pozivom D ržim o sk u p a j, ko t smo 
ta k ra t!

D vanajst S lovenskih  družin
Sledila je  razglasitev in podelitev častnega naziva S lovenska  družina  dv an a j
stim d ružinam  z našega obm očja. Naziv so preje le d ružine: M arjana 
M artinca iz H rastovca, Jo ž e ta  C evzarja  iz Sem brica, Jo ž e ta  C rep a  s 
Paškega K ozjaka, L ikeb G abrie le  z Velikega v rh a , Ivana  Ju v a n a  iz 
Zavodenj, M arije M arovt s P lešivca, M elliiorja M azeja iz Belih vod, 
D rag o tin a  P a n tn e r ja , Ivana  T rn e k a  iz Bevč, F ra n ca  Soviča iz R aven, 
M irka U ran jek a  iz Ložnice in E rv ina Z ajca iz Sem brica.
Vse te d ružine so že od leta ’90, mnoge pa še p re j, tvorno  sodelovale s TO in 
v k ljučnem  tren u tk u  niso oklevale prevzeti tveganja in odgovornosti te r  sk ri
ti v svojih domovih večje količine orožja in ostalega. Kazen za takšno  deja
n je , če bi ga odkrila  JLA , b i bila - sm rt.

v e d a

Ja , kako  je  bilo? se je  povrnil deset let 
nazaj Ivan Juvan , po domače Ž ohar, 
iz Zavodenj. Leta  ’90 se je  p r i nas 
oglasil Prislan in rekel, da  bo treba 
orožje skriti. Da ga  hoče jugoslovan
ska  vojska pobrati in bi Slovenija  
ostala brez njega. Pa sva sla zvečer z  
bratom  Francem  s traktorjem  v TES  
v skladišče in pripeljala zaboje orožja  
domov. Skril sem ga  v  gospodarskem
poslopju in ke r  so bili doma v osem članski družini trije otroci, smo ga skrivali 
tudi p re d  njim . Na vprašanje, če ga je  bilo strah , odgovarja Žohar, da niti ni 
preveč premišljeval o s trahu , da je  vedel, da se je  treba  odločiti in pomagati. Že 
prej so sodelovali s teritorialno obram bo in ker je  km etija na samem ni čudno, 
da  je  kasneje, že med vojno ’91. prišlo še do enega, izjemnega dogodka. Orožje 
sum pred  otroci še nekako  skrili, helikopterja p a  ni bilo mogoče, p ravi in pogle
da svojega najstarejšega sina. P ri Žoharjevih so nam reč skrili helikopter, s 
katerim  sta k slovenski vojski iz JLA prebegla Jože K alan in Bogo Šuster. Ob 
enajstih  dopoldan je  prista l in skrili smo ga  v strojno lopo. Seveda smo ga delno 
razstavili ter upali, da  ni nihče videl pris tanka . K sreči res niso odkrili ne 
helikopterja ne orožja in Zoharjeva družina je  svojo skrivnost v tistih časih 
dobro ohranila. Niti otroci se niso postavili p red  vrstniki, saj so čutih, za kako 
pomembno stvar gre. Ce bi bilo treba, bi se verjetno še enkra t enako odločil, 
prem išljuje Ivan, upam  p a , da ne bo treba nikoli več!

Sm o na tak i točki v  Belih vodah, da  
so se vo jaki že p re j ustavljali p ri nas, 
p rav i M elhior Mazej in doda, da je 
bilo skrivno skladišče za gorivo pri 
n jih  že v osemdesetih. N am  je  vojska  
včasih priskočila na pom oč in pom a
gala tudi p r i napeljavi telefona , tako  
da me obisk Prislana in Volka ni p re 
senetil. N ič nisem pom išljal, vedel 
sem, d a je  treba pom agati in tako sem  
s traktorjem  v poznih večernih urah
šel po  orožje v TES in ga skril dom a v gospodarskem  poslopju. Tudi vsem  
članom družine nisem povedal, k a j skrivam o, čeprav sem se počutil, ko t da  
sedim na  tem pirani bombi, pravi.
Iz d ružine Mazejevih sta se TO aktivno priključila tudi sinova Janko  in Jože in 
v času vojne so p ri njih p ripadnik i TO pomagali prebeglim vojakom JLA. Tudi 
spali in jed li in skrivali so se mnogi p r i nas ter vzpostavljali zvezo s 
Sm rekovcem , p rav i Melhior in pove, da so tud i v času vojne začasno skrih še 
eno pošiljko orožja, cel kamion. Kako dobro je bila skrivnost varovana, 
zgovorno priča dejstvo, da niti sosed, k i je  bil ravno tako pripadnik  TO , ni 
vedel, da p ri Mazejevih skrivajo takšne količine orožja in se mu potem, ko je 
prišel po njega, to sploh ni zdelo verjetno.
B al sem se, ne rečem, da  m ije  bilo lahko p ri srcu. Predvsem sem se bal za ra 
di otrok, čeprav sem vedel, da  delam to tudi za  njihovo prihodnost. Tudi na 
srečanje sem letos p rv ič  prišel, ža l m i je , da  se je  nekako razblinil tisti 
občutek sodelovanja in pripadnosti. Cas gre p a č  naprej in upam , da smo 
zd a j dokončno svobodni in neodvisni, je  zaključil Mazej.

Tuch p ri družini F ranca  Soviča iz Raven se je  oglasil P ris lan  in ker je  tuch 
K ristanova družina že bila poznana v krogih slovenske vojske, ni bilo treba 
kaj posebej vprašati. Sin je  d va kra t pripeljal s traktorjem , obuja spomine 
gospodinja M arija, na zabojih so bile neke nalepke, p a  niti nisem gledala, 
k a j piše. Cela d ružina je  vedela, kaj skrivajo, saj so bili v glavnem sami 
odrash. Ko se je  vojna začela, so nekaj orožja odpeljah, nato so ga spet 
pripeljah  in naročili, da ga smemo dati samo poznanim. Neko ju tro  po  koncu  
vojne je  zazvonil telefon, češ da  pridejo  p o  orožje. K ako  sem bila 
presenečena, ko sem ugotovila, da  sem bila na vezi s svojim znancem  iz

otroških let, p a  nisva vedela drug za  
drugega, je  v M arijinih spominih tudi 
kanček veselja. Tudi sinova Franc  in 
Jože sta se udeležila vojne in dobila 
vpokhc ravno  med zidavo gospo
darskega poslopja. Seveda je  bil klic 
dolžnosti prvi.
Ce človek pom isli za  nazaj, m e je  zda j 
bolj strah ko t takra t, pravi F ranc, 
kljub tem u bi za  domovino dal vse.
Skoda, da se zd a j ne razum em o tako kot takra t, ko  nam  je  šlo za  Slovenijo in 
da  vlada ne drži bolj skupaj, je vseeno nekoliko razočaran  F ranc. Žena M arija 
pa pristavi: Saj m s  je  vendar vse rodihi slovenska mati.

Jože Prislan , tak ra tn i m ajor poveljnik 
TO občine Velenje, zdaj podpolkovnik 
v general štabu slovenske vojske:
Vojna za  Slovenijo je  bila skrbno  
načrtovana. To ni bila ne sreča ne 
popustljivost JLA, tem več dobro izde
la m  ta k tika  slovenske vojske, k i je  že 
dolgo načrtova la  svojo obram bo.
Vedeli smo, da Jugoslavija ne more 
obstajati, pripravlja li snw se na to, da
ohranim o Slovenijo. Zato je  slovenska teritoria lm  obramba že leta pre j 
pripra  vljala teren, tako imenovano osvobojeno ozemlje, če bi prišlo do napada  
agresorja, S tem  m m en o m  smo sodelovali s km etijam i, jim  pom agalifinancirati 
vodovode, telefon, male elektrarne in seveda istočasno pripravlja li ta jna skla
dišča in preverjali teren. P oudarjam , da je  poleg teh slovenskih družin , k i so 
pom agale skriva ti orožje, še veliko takih družin. Lahko bi izbrali tudi koga  
drugega, saj so v naši sredi domoljubni in zavedni ljudje.
Res pa  je , da  smo ljudi preverjali, m  koncu tudi njihov odnos do osamosvo
jitve . Pomembno je  bilo ohraniti ka r  največjo tajnost in za  veliko stvari sem 
vedel samo ja z  in še kdo. Tudi ta jna gesla so se uporabljala in kom unicirali smo 
zgolj najnujnejše, V  času pritiska  se je  b ib  treba odločiti in skriti orožje in 
ta kra t smo z e b  dobro sodelovali Franc Volk, D ušan Žerjav in N adan Grnič. 
Tak pristop bi verjetno lahko TO uporabüa tudi v bodoče, am pak iskreno 
upam , da  nam svoje svobode ne bo več treba braniti z orožjem. Res p a  je , da  so 
se stiki z b t i  razgubili in n i več takega sodelovanja z  bazo.

Pripravila: MiKo

Knjižni kotiček
K N JIŽ N IC A  (S P E T ) V K U LT U R N I D O M

B ralce  in  lju b ite lje  k n jig  bo zagotovo razvese lila  nov ica , da  se bo  
kn jižn ica  selila v nove p ro s to re  v k u ltu rn e m  dom u v Š oštan ju  in bodo  
za to  z razum evan jem  sp re je li de js tvo , da  si po 20. sep tem b ru  kn jig  v 
s ta ri kn jižn ic i n i več mogoče izposoditi. M edtem  osta ja jo  š iroko  o d p rta  
v ra ta  velen jske kn jižn ice. Ce knjig  v šo štan jsko  knjižnico niste v rn ili do
20. se p tem b ra , za dneve , ko bo  kn jižn ica  z a p r ta ,  ne bodo  rač u n a li 
zam udn ine .
Po  29. se p tem b ru , ko bo kn jižn ica  spe t o d p r ta  v p ren o v ljen ih  p ro s to r ih  
v k u ltu rn e m  dom u , p r iča k u je jo  tam  s ta re  in nove b ra lce . Delovni čas bo 
še ob jav ljen .



MESEC R E M A C I  J E  .(Š p o rtn e  zv eze  Š o š ta n j)
Mesec rekreacije se pričenja že v petek, 22,9. Od 16. -18. ure se bo 
v TVD Partizan odvijal badminton. (ŠD Šoštanj, T. Sekulič), ob 17. 
uri pa bo na travniku pri železniški postaji potekalo lokostrelstvo 
(Rod Pusti grad, H. Urh in Novak). V soboto, 23. 9., ob 8. uri se 
bodo na pohod odpravili planinci (PD Šoštanj, B. Rotovnik). V 
ponedeljek, 25. 9., ob 17. uri se boste lahko preizkusili na 
Cooperjevem testu na Usnjarjevem nogometnem igrišču (ŠD 
Šoštanj, N. Ošlovnik. S. Grudnik). V sredo, 27.9., bo od 15. do 22. 
ime na rokometnem igrišču jnitekal mali nogomet (NK Usnjar, R. 
Stevančevič). V namiznem tenisu se boste lahko preizkusih v TVD 
Parižan v petek, 29. 9., od 15. do 22. ure (NTK Spin, T. Leber). 
Vikend bo potekal v soboto, 30. 9., v znamenju rokometa na 
rokometnem igišču od 9. do 16. ure (RK Veterani, M. Stvarnik) in

v nedeljo, 30. 9., v znamenju ribištva na jezeru od 6. do 10. ure 
(Ribiška družina, A. Kemperle). Pestro bo še ves prvi teden v okto
bru. V sredo, 4 .10., ob 17. uri se bodo na pot izpred sporne dvo
rane podah kolesarji (ŠD Šoštanj, M. Oman). V četrtek, 5.10., bo 
oil 15. do 18. ure v športni dvorani potekala košarka (KK Elektra, 
V. Rizman). V soboto, 7. 10., se boste lahko od 10. do 18. ure 
posvetih odbojki v OŠ Topolšica (OK Šoštanj - Topolšica, J. 
Zacirkovnik) ah keglanju na kegljišču TEŠ od 16. do 21. ure (KK 
Šoštanj, I. Znider), Tenis se bo igralo na igriščih v Topolšici v 
nedeljo, 8.10., od 9. do 20. ure (TK Topolšica, S. Zakršnik). Šahisti 
pa se bodo zbrali teden kasneje, v soboto, 14.10., od 10. do 15. ure 
v gasilskem domu v Šoštanju (ŠK Šoštanj, G. Rupnik). 
Rekreirarjte se!

Odbojkarji Š oštan ja  -  T op o lšice  pripravljen i
K m alu  p r ič e te k  ligaških  tekm ovan j

N
ova tekm ovalna sezona 2000/01 v odbo jk i se 
p rične  7. o k to b ra , žreb  pa je  odbo jkarjem  
Š oštan ja - Topolšice že na začetku  nam enil 
zelo težkega tekm eca - ekipo Term o L ubnik  iz

Škofje Loke.
P rv i tren ing i za n apo rno  sezono so se začeli že v prv i 
polovici avgusta, 18. 8. pa  je  p rv a  ek ipa odšla na p rip rav e  
na Roglo. To sezono so v k lubu  trd n o  odločeni, da  se iz 2. 
d ržavne  lige preselijo  v elitni tekm ovalni ra z re d , k a r  jim  
lani za m alenkost ni uspelo. V ekipi je  letos p rišlo  do zelo 
m ajhn ih  sprem em b, zato  u igranost ekipe ne b i smela b iti 
p ro b lem . O a k tu a ln ih  tem ah  smo se p o g o v arja li z 
N ikalajem  P o zd n iak o m , ki bo letos nadaljeval lan i p ričeto  
tren e rsk o  delo.
K ateri igralci sestavlja jo  letošnjo ekipo?
E kipa je  v b istvu  ista kot p retek lo  sezono, p rid ru ž il se nam  
je  samo U roš B abn ik  iz Novega m esta. S tem izkušenim  
igralcem  smo še p ridob ili n a  sigurnosti in ekipa je  še neko
liko m očnejša. O cenjujem o, da  nam  letos uvrstitev  v 1. 
DOL ne bo p retežek  zalogaj.

K ako  ste zadovo ljn i s p r ip ra va m i in p rv im i p r ip ra v lja ln i
mi tekm am i?
Na p r ip ra v a h  smo imeli odlične pogoje za nem oteno delo, z 
igralci pa  n i bilo nobenega problem a. Že p rve tekm e so 
pokazale solidno p rip rav ljenost. Fizična vzdržljivost za 
zdaj ni p rob lem , problem  je  samo še v psihi igralcev, zato 
iščemo do p riče tk a  p rvenstva samo kvahtetne naspro tn ike 
za tren ing  tekm e, da  se nam  te pom anjkljivosti pozneje ne 
b i odražale  na  p rvenstven ih  tekm ah.
K akšn i so načrti v p o ka ln em  tekm ovan ju?
Tekmec v drugem  krogu pokala  je  P om urje  iz M urske 
Sobote. N aša želja je  od igrati d ob ri tekm i, za ugoden izid 
pa bo p o trebno  tu d i nekaj sreče.
K akšna  uvrstitev  bi vas zadovoljila  na  koncu  p rvenstva?  
U speh b i b il samo uvrstitev  v 1, d ržavno  ligo. Za to bo 
po trebno  osvojiti 1. ah  2. mesto. V sak drugi rezu lta t b i bil 
neuspeh in  veliko razočaran je .

Fsi ljubitelji odbojke in športa  želim o odbojkarjem  OK  
Šoštan j - Topolšica uspešno tekm ovalno  sezono.

L jubo G lobačnik
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o ledar nam  sporoča, da  je  čas po le tja . A 
zunan ji vrem enski znaki vse bolj kažejo  na 
to , da se vroče poletje nezadržno  poslavlja 
in  da  v naše k ra je  p r ih a ja  jesen . V gorah so 

že pad le  p rve snežinke in h ladnejše vrem e vse bolj 
občutim o tud i v dolini. A poleg tega, da dnevi posta ja jo  
vse k ra jš i in  ju t r a  vse bolj sveža, se v tem času začenja 
tu d i sezona tekm ovanj v mnogih šp o rtn ih  panogah. 
L igaška tekm ovanja so se že začela ozirom a se bodo 
km alu začela, tako  da im ajo špo rtn i delavci spet polne 
roke dela z organizacijskim i, finančnim i in  še kakšnim i 
vp rašan ji. In  tem u delovnem u vzdušju  se p rid ru ž u je  
tud i k rovna špo rtna  organizacija v naši občini, saj je  
po trebno  m arsikaj posto riti, da bo šp o rtn a  dejavnost 
po tekala  vsaj tako  dob ro  kot do sedaj, če ne še bolje.

M esec re k re a c ije
Že več let zapo red  po teka akcija  M inistrstva za šolstvo in 
špo rt z naslovom  Mesec rekreacije . Naziv te akcije se je 
v za d n jih  letih  sp rem in jal, a rdeča n it se je  o h ran ja la . To 
p a  je  rek reac ija  v najširšem  pom enu te besede in za 
najširši krog ljubiteljev  zdravega duha v zdravem  telesu! 
V občini Šoštanj se vsako leto zgodi k a r  nekaj ak tivno
sti in seveda letos ne bo izjem e. ŠZŠ je  skupaj s 
posam eznim i d ru š tv i p r ip ra v ila  k a r  14 raz ličn ih  
ak tivnosti, ki se bodo zvrstile od 22. sep tem bra do 14. 
ok tob ra . N atančnejši razp o red  si lahko  p reb ere te  v tej 
številki L ista, na p lakatih  in v posebnih zloženkah, k ij ih  
dobi vsako gospodinjstvo. Vse špo rtne p rired itve  so 
brezp lačne in  za vsakogar se bo kaj našlo. Zato le zberite 
dovolj volje in se udeležite vsaj ene izmed njih .

P a r tiz a n  pod  ok riljem  šp o rtn e  zveze 
Č lani p redsedstva Š portne zveze Šoštanj (ŠZŠ) so se 5. 
sep tem bra sestali n a  svoji 4. seji in  p rv i po poletnih 
dopustih . P rob lem atika ob jek ta  dom a TVD P a rtiz a n  je  
že d lje  časa »na tapeti«  tako  n a  O bčini Šoštanj ko t na 
SZŠ. L astn ik  ob jek ta , Š portno  d ru štvo  Š oštan j, je  v tem 
letu dobil ob jek t v rn jen  od O bčine Šoštanj. K er ga sam 
v tem  času n i sposoben prevzeti, so se na  ŠZŠ odločili, da 
gre ta  - za šoštan jsk i šp o rt zelo pom em ben objek t - za 
eno leto pod  njihovo ok rilje , seveda le pod  določenim i 
pogoji. Določili so tu d i ceno najem a telovadnice te r 
poob lastili p red se d n ik a  ŠZŠ, d a  z za in te re s iran im i 
d ru š tv i usk lad i u rn ik  koriščen ja te r  sklene dogovore o 
sodelovanju . Seveda im ajo p r i najem u ob jek ta  p rednost 
člani ŠZŠ.

Na seji so p redsedn iku  in članom  svetov za šolski šport 
in tekm ovalni špo rt določili ko n k re tn e  zadolžitve v tem 
le tu . Im enovanje članov Sveta za športno  rek reacijo  ŠZŠ 
pa so p restav ili na  naslednjo  sejo.
Ob koncu seje so za rad i p om an jkan ja  finančnih  sredstev  
m orali žal odkloniti p ro šn jo  enega izmed d ruštev , člana 
SZS, za finančno pomoč njihovem u m ladem u persp ek 
tivnem u tekm ovalcu. S redstva ŠZŠ so močno om ejena in 
bodo v tem  le tu  skoraj v celoti nam enjena za Mesec 
rekreacije  2000  in za dom TVD P artizan , 
č a s  teče in ga ni moč ustaviti! Zato bodo izvedene 
ak tivnosti vse bolj tonile v zgodovino in pojav lja li se 
bodo novi cilji, ki bodo skrbeli, da ne bo dolgčas. A saj 
to  že sedaj ni!

B ojan  R o tovn ik  
podpredsedn ik  SZS

N /

ŠPORTNO V GABERKAH
adn je  čase je  v G aberkah  oživelo športno  d ruštvo . 9. avgusta se je  na gabrškem  igrišču odvijal močan 
nogometni tu rn ir , ki je  tra ja l od 18. do 24. u re . Iz zaselkov G aberk  je  tekm ovalo šest ekip. Zmagalo je  
Cuckovo selo, druga je  bila Ž ab ja  vas in tre tji Beverly H ils, sledili so V elnnja, B rode in  Vrhi.

17. avgusta pa  je  potekal letos že drugi 
kolesarski trim  in sicer od trgovine 
B rode do R ih ta rja . Udeležilo se ga je  
46 ko lesarjev . P r i  R ih ta r ju  so se 
okrepčali te r  se nato  v rn ili n a  š ta rt. 
Tam  je  SD po sk rb e lo  za okusno 
domačo malico in pijačo. Vili M ravljak  
pa je  tud i to k ra t raztegnil svojo h a r 
moniko.
M ladina pa tu d i s ta re jši so se naposled 
le začeli trgati od televizorja te r  tako 
nared ijo  več zase v športnem  duhu , 
k a r  pa  vsi vemo, da je  za zd rav je  zelo 
po trebno .

M agda R žen ičn ik
N / N /

JEKLENI IN ŽIVI KONJIČKI
lub  Moto veteran i Šoštanj je  9. sep tem bra p rired il 
srečan je in  spom insko vožnjo. Na srečan je so bili 
povabljen i zlasti lastn ik i s ta rih  vozil, ni pa  m anjkalo  

tu d i čisto novih m otorjev.
P rijazno  sobotno popoldne je  v Šoštanj p rivab ilo  ljubitelje 
m otorjev  z vseh koncev naše države, pa  tu d i iz A vstrije. Na 
trgu  p red  občino so lastn ik i ponosno dali na  ogled svoje 
m otorje in avtom obile res častitljiv ih  sta rosti. N ajstare jši 
m otocikel je  b il celo iz dvajsetih  let preteklega sto letja , last 
Č ebul Z voneta. Od s ta rih  avtom obilov je  veliko pozornosti 
zbu jala  lepo oh ran jena  rdeča Olimpia iz leta 1952, seveda 
p a  je  b ilo  n ek a j še s ta re jš ih . Z večino teh  s ta rih  
“konjičkov” se je  še vedno možno voziti, le z registracijam i 
so težave. Z avidanja m lajših gledalcev pa sta bili deležni 
hčerkici lastn ika lokala Moto F renk  iz Metleč s svojima 
m ini m otorjem a.
Moto veteran i so za sodelovanje na  p rired itv i p ridobili letos 
ustanovljeno Šaleško konjenico in tako  popestrili srečanje. 
Tudi živi konjički so bili deležni občudujočih  pogledov ne 
preveč številnih gledalcev. Seveda pa se konjen ik i ne m ore
jo  pohvaliti s tako  starim i le tniki kot m otoristi.
P rogram  je  povezoval Toni R e h a r, ki je  p redstav il delo

k luba , nato  pa tud i nekatere  bolj zanimive s ta re  avtomobile 
in m otorje. S lavnostni govornik je  bil V alter P irto v šek , ki 
je  poudaril hum an ita rno  n aravnanost k luba Moto veterani 
in dejal, da k lub  želi pop rav iti podobo, ki jo  imajo nekateri 
ljud je  o m otoristih . P repričan sem o dobri volji in pozitivn i 
naravnanosti k luba , za to  sem tud i sam  n jihov član, je  ome
nil.
Gostom je  spom inska p rizn an ja  podelil p redsedn ik  Vili 
P ečovn ik , p rogram  pa je  z milimi zvoki citer popestrila  
m lada c itra rk a  M ateja S tropn ik  iz Skornega. Na svo
jev rsten  način so se za p riznan je  zahvali konjeniki s 
trik ra tn im  enoglasnim hip , hip, hura .
Po p rogram u so se jezdeci in vozniki zvrstili v kolono in se 
odprav ili na  spom insko vožnjo, nato  pa se vrnili n a  s ta rt , 
k je r  jih  je  p r i b a ru  P ri Vidi čakala glasba in okrepčilo. 
Povejm o še, da je  bila vožnja varno  o rgan iz irana , saj so 
kolono sprem ljala vozila AMD, ki so bila za to ustrezno 
oprem ljena. Č lani Šaleške konjenice pa so poskrbeli, da 
naslednji dan  za njihovim i konji n i bilo neljub ih  sledov po 
šoštanjskih  cestah. S k ra tk a , zanim iva p rired itev , le nekaj 
je  m anjkalo  - gledalcev je  bilo bolj malo.

M arija  Lebar



O TR O ŠK I ŽIVŽAV 
V FLORJANU
Z ad n ji dnevi počitn ic!

eliko o tro k  se že m alo dolgočasi p red  TV ek ran o m , 
izč rp a li so že vse m ožnosti počitn iške zabave . Mnogim 
m isel že u h a ja  v šolske k lop i, k sošolcem .
R avno p ra v i čas, d a  tem  o trokom  ponud im o nekaj 

novega, d rugačnega . T ako so razm išlja li p rizad ev n i p r ija te lj i m la
d ine  v S kornem  in F lo rja n u  in  p r ip ra v ili  za svoje n a jm la jše  po letne 
delavn ice . To j e  v  tem  k r a ju  že  trad ic iona lno , k a k o r  tu d i m noge  
dru g e  a k tiv n o s ti, p rav i p red se d n ica  d ru š tv a , T an ja  B e rlo žn ik . V 
sode lovan ju  z M edobčinsko zvezo p r ija te ljev  m lad ine p r ip ra v lja jo  
v sak  m esec t. i. k a v a rn e , na  k a te r ih  se zbere jo  o tro c i zgorn jega in  
spodn jega F lo rja n a  in  S kornega. P ro s to r  je  p r im e re n , saj im ajo  n a  
novo a s fa ltiran o  ig rišče, o tro ško  igrišče in  » b arako« .
N a p o č itn išk ih  d e lavn icah  (veselih u ricah ) se je  dnevno  zb ra lo  p re k  
20, zad n ji p e tek  k a r  28 o tro k . N ajm la jša  N a ta lija  je  p okaza la  le tr i  
p rs tk e  in  se p r i  tem  ok lepala  s ta re jše  sestrice , z očmi p a  isk a la  m am i
co. N a js ta re jš i udeleženci pa so bili sedm ošolci. P e s tra  sk u p in a  je  
zah tev a la  k a r  veliko dela od m lad ih  a n im a to rk , M aje G o ličn ik  in 
M ojce A n d re jc . O be s ta  končali osnovno šolo, k je r  s ta  zn a n je  za 
v o d en je  ta k ih  sk u p in  p r id o b iv a li  v m la d in sk ih  d e la v n ic a h . 
A n im ato rk i s ta  im eli p ri o b likovan ju  p ro g ra m a  p ro s te  roke . M alo sta 
tu d i im p ro v iz ira li , glede na p ripom očke.
N a zače tk u  so p reb ili led s posebno  igrico p re d s ta v lja n ja . M etali so 
si p lišasto  ig račko  in v sak , k i jo  je  u je l, je  poveda l svoje ime in  k a j 
n a j ra je  počne . A n im ato rk i b i si želeli bolj hom ogene skup ine  o tro k , 
k a r  b i jim a  ola jša lo  delo. Bili p a  s ta  zelo zadovo ljn i s sodelovanjem  
o tro k , saj s ta  le n eka j let s ta re jš i od  n jih , p a  so vseeno sledili n ju n im  
ide jam .
Id e je  za de javnosti pa  so deževale tu d i p r i  n a jm la jš ih . N ajbo lj zgo
v o rn a  je  b ila  N ina iz 3. ra z re d a  OS K arla  D estovnika K aju h a . 
P ovedala  je ,  da  ji  je  b ilo  dom a že m alo dolgčas, n a  delavn icah  pa je  
veselo. P r ih a ja la  je  vsak  d an . Všeč ji je  b ilo , k e r  so eno u ro  u s tv a r
ja li v » b a ra k i« , po tem  p a  se še ig ra li n a  p ro stem . K aj ji je  bilo 
n a jb o lj všeč? T ako k o t vsem deklicam  izdelava veriž ic in  zapestn ic  in  
f r iz e rsk i sa lon . Z unaj p a  so u p r iz a r ja li  P ep e lk o , R dečo k a p ic o ... In  
s čim  h i še p o p es trila  o tro šk e  ak tivnosti?  Za drugo  le to  b i p red laga la  
še ro lan je . R ek la  je  še, d a  bo  tu d i sošolcem  pov ed a la , k ako  lepo so 
se im eli.
M atic je  tu d i tre tje šo lec  n a  isti šoli, a on p risega n a  nogom et in  f r a j 
to n a rico . Sam  je  tu d i zab av a l o tro k e  s ča ro v n ijam i, p red la g a l p a  bi 
še n ek a j d ru g ih  ak tivnosti: želi si več časa p rež iv e ti v gozdu in  dela ti 
b u n k e r je . N jegov m la jši b r a t  D enis p a  b i želel, d a  b i vsi postav ili 
šo to re  in  v n jih  tu d i p reb ili noč.
T udi N a ta lijin a  m am ica je  b u d n o  sp rem ljaa l d o g ajan je  na ig rišču . 
Vesela je  b ila , da  sta  n jen i h če rk i po lno  zaposlen i. T ud i sam a dobi 
n eka j idej za ig re dom a. P ohvalila  je  a n im a to rk i, saj s ta  h itro  
vzpostav ili p r is te n  stik  tu d i z najm la jšim i.
M edtem  ko so o tro c i tekm ovali v p rem ag o v an ju  ov ir n a  po ligonu , je  
p red sed n ica  d ru š tv a  še po v ed a la , d a  so lan i s tu ris tičn im  vlakom  
popelja li o tro k e  v L ožnico , v p la n u  pa še im ajo  ob isk  ru d a rsk eg a  
m uzeja . O tro c i so ak tiv n i, za m a te rin sk i d a n  so izdela li lepe če stitke , 
p r ip ra v lja jo  k u ltu rn e  p ro g ram e za raz ličn e  p rilo žn o sti, sk ra tk a , 
delo p r ija te lje v  m lad ine je  v S kornem  in F lo r ja n u  že ob rod ilo  bogate 
sadove.
H v ala  vsem , k i se t ru d ite  za d o b ro  naš ih  o trok!

P e š  j e  f a in  po su h em  TRESIM IR PRIŽGAL
12.000 LIČI

F
oklical nas j e  H in k o
B o lh a  s Š erce rjeve  
ceste v Šoštan ju  in po
vabil, naj p ridem o in si 

ogledamo. Več ko t sedem najst let je  
tra ja lo , obljublja li so eni in drugi, 
zd a j p a  se je  končno  uredilo, je  bil 
navdušen . Ni nam  bilo ja sn o , zakaj 
g re , p a  v e n d a r  smo ga ob iska li. 
P okaza l nam  je  lepo u rejeno  pešpot, 
ki je  speljana mimo gostišča T eran , 
m ed vrtov i in  hišam i Šercerjeve ceste 
do veterinarske  posta je ali n a  severu 
do Tekavčeve ceste.
Pot je  bila tu , o d ka r  
pom nim , p r ipovedu 
je  B o lh a , ve n d a r  
b la tna  in neurejena .
V ečkra t so o b lju b 
ljali, da  jo  bodo ure
d ili (zem ljišče  je  
m enda  občinsko), da  
bom o tu  s ta n u jo č i  
lahko  dosto jno  priš li 
v svoje hiše, p a  se ni 
nič p rem akn ilo .

Letos p a  je  vendarle steklo . Zapišite  
in poslika jte , da  ne bodo govorili, da  
se v Šoštan ju  n ič ne dela , nam  je  
naročil in še p ris tav il, da so tam  živeči 
hvaležni tu d i M arjan u  V rtačn ik u , ki 
je  kot p redstavn ik  sveta KS Šoštanj 
dela tud i osebno nadzira l.
P o t je  res lepo u re je n a , n a jp re j asfa lt
na in nato  tlakovana , s teb ričk i, ki so 
p ričvrščen i v tla  na  vogalu, p a  obeta
jo , da bo tam  postav ljena tu d i klopca. 
Za počitek in za sosedski k lepet.

M. K.

Pravzaprav jih je prižigal vsakdo, ki je 
bil na Prazniku luči prisoten. 
Prireditev, ki jo organizira 

Turistično olepševalno društvo Šoštanj je 
uspela v popolnosti. Organizatorje združil 
zgodovino nastanka D ružm irja s p ri
hodom in nagovorom legendarnega kneza 
Tresimirja, z lučmi, ki danes svetijo na 
račun žrtvovane vasi. Kar nekoliko no
stalgičnih obrazov je  bilo videti oh 
Tresimirjevem govoru. Vsakdo si je verjet
no v mislih pričaral celo vas pod gladino 
Šoštanjskega jezera. Vzdušje pa je doseglo 
vrhunec, ko je Tresimir velel prižgati na 
tisoče luči. Zagorel je velik ogenj, pa oh 
njem številni majhni ognji, iz katerih so 
jemali energijo za prižiganje lučk skoraj 
vsi obiskovalci prireditve. Skrivnostno 
vzdušje je velo ob prižiganju in stikanju 
glav nad medlo svetlobo, ki je sijala iz 
jajčnih lupinic - lučk. Ob efektih glasbe in 
holmov se je vsa stvar zdela pravljična. Le 
lučke nekako niso hotele prav zaplavati na

sredino jezera. Kot da bi imele slabo vest 
pred žrtvijo, ki nemo ždi na dnu. Za 
popestritev pa je letos organizator poskr
bel tudi z dobro veselico. Z ansamblom 
Sredenšek so se obiskovalci zabavali 
pozno v noč. Pa vseh dobrot, ki na vese
licah morajo hiti, je bilo v izobilju. 
Zadovoljstva nista skrivala niti dva 
najbolj zaslužna člana društva, ki imata 
oh Prazniku luči največ zaslug. Prvi je 
predsednik društva P e te r Radoja, ki 
vedno poskrbi za dobro organizacijo in 
atraktiven scenarij vsakršne prireditve. 
Drugi pa Valentin Heindl, ki je s pomočjo 
vrtca, v katerem je zaposlen, zbral zadost
no število jajčnih lupinic. Vsekakor pa je 
potrebno dati priznanje vsem prizadev
nim članom Turistično olepševalnega 
društva Šoštanj, ki večkrat v letu poskrbi
jo za popestritev vsakdanjega utripa v naši 
občini.

P R .

22. SEPTEMBER - DAN BREZ AVTOMOBILA
V p r e jš n j i  š te v ilk i sm o sp reg o v o rili o ev ro p sk e m  p o se b n ih  a k t iv n o s tih , še e n k r a t  p a  p o z iv a jo  o b č a n e , 
d n e v u  V m esto  b rez  a v to m o b ila .  T a k r a t  sm o vas po- d a  se 22. s e p te m b ra  izognejo  u p o ra b i  av to m o b ila , če 
v a b ili ,  d a  se tem u  d n e v u  p r id ru ž i te  tu d i vi. O b č in a  je  to  le m ogoče.
Š o š tan j ob tem  d n e v u  n e  po  o rg a n iz ira la  k a k š n ih  P a  v a re n  k o r a k ,  če še zn am o  h o d iti  peš .

M. K.

17. PETROL RALLY KOROŠCI SO ZA MUSTER
V elenju in  okolici bo  v 

petek  in soboto, 22. in 
23. se p tem b ra , dvo
dnevna d irk a , k i p re d 

stav lja  tu d i edini letošnji rally  p r i  nas. 
O rganizira ga Avto moto tu ring  k lub  
V elenje, p r ič a k u je jo  p a  p re k  70 
dom ačih  in tu jih  p o sad k . C elo tna 
dolžina ra lly ja  je  812 km  od tega je  
254 km  h itro stn ih  preizkušen j. S ta rt 
in  cilj ra lly ja  sta  n a  TRC Jezero .
P rv i dan  bo proga bo tek la  p ro ti 
C elju, drugi dan  pa bo p rv a  d irk a  vse 
od ju tr a  po tekala  na  pod ročju  občine 
Šoštanj in  sicer na  relaciji Plešivec - 
Skale - G aberke - D ružm irje . Vožnja 
se bo izvaja la tr ik ra t .  Z adnji krog ho 
končan ob 14. u ri. D ruga d irk a  se

p rične ob 9.30 te r  konča okrog 16. 
u re , proga pa bo tek la na  relaciji od 
Raven p rek  Zavodenj na  v rh  Slemena 
in nazaj. V zporedno bo jek e l še en 
rally  n a  obm očju občine Šm artno ob 
P ak i, k i bo p rečkal tud i Lokovico. Ob 
15. u r i  bo k ro žn a  h itro s tn a  p re 
izkušnja na  TRC Jeze ru , ki bo p rin e
sla tu d i posebne den a rn e  nagrade. 
P rek  celega dne bodo tu d i sprem lje
valne p rired itve . Razglasitev rezu lta 
tov bo v Beh dvoran i ob 20.30. Vstop 
bo p ro s t, poskrb ljeno  bo za zabavni 
p rogram  te r  seveda jedačo  in p ijačo , 
za dobro vzdušje p a  bo skrbela p riz 
n an a  pevka Iren a  Vrčkovnik.

M .K .

M TRETJE Z I J L J E M  OBDOBJE
Univerza za tretje  življenjsko obdobje je tudi letos že pripravila bogat urnik 
krožkov, k je r lahko udeleženci izbirajo med več kot tridesetimi dejavnostmi. 
P rijave v posamezne krožke sprejemajo anim atorji na prvem srečanju, vsak 
torek od 10. do 12. ure in vsako sredo od 8. do 12. ure pa lahko pokličete tudi 
številko 5872 050, na sedež univerze, ki je v dijaškem domu, B stolpič, v 
Velenju. V naši občini potekata šivanje v Šoštanju in lončarska delavnica v 
Topolšici. Oh večjem interesu pa lahko pričakujem o tudi kaj novega.

S flosom  po D ravi
I t  neva med koroškimi splavarji ne gre zamuditi. Ne samo, da vas s “flosom” popeljejo 

I  nazaj v čas, ko je bil to edino transportno sredstvo za prevoz lesa in so si ljudje služili 
II  kruh s tem, da so prevzeli les za kmeta in ga zanj vzdolž Drave vse do Beograda tudi 
prodali, doživeli boste dan, ki ga bo zapolnila prešemost in iskrenost koroškega Človeka. 
Na Dravi so pričeli s splavarjenjem v turistične namene in s tem zgradili splav dolžine 22 
metrov, širine 5 metrov, namenjenem prevozu približno šestdesetih potnikov.
Program vožnje je zapolnjen s pogostitvijo, flosarsldm krstom, muzikantom in številnimi 
šaljivi animacijami, ki jih res dobro vodita Janko Golob in Vlado Švare. Vožnja traja pri
bližno dve uri in pol (lahko tudi več ali manj) na njej pa se zaradi prej opisanega nikakor 
ne boste dolgočasili. Ce vas ne zanima skrivnostna Drava, če vas ne privlači v noše odeta 
posadka, če vas ne briga zgodovina splavarjenja, če vam ne dišita golaž in polenta, če se ne 
znate nasmejati pristni koroški šali in njihovi domači besedi in če ne znate prisluhniti in se 
zavrteti ob harmoniki ter ne želite doživeti pravega flosarskega krsta, potem na tem 
splavarjenju res nimate kaj delati. Ce pa najdete kaj od tega naštetega za svojo dušo, potem 
res ne oklevajte. Sezona, ld se je začela junija, se bliža koncu, vendar bodo vožje še 23 .9 , 
7.10. in naprej do konca oktobra, zato se za informacije obrnite na Prorelax, telefon 02 
8710 210 ah 8710 200.
Tudi takšen je lahko zaključek poletja. Samo brez skoka v Dravo, je že premrzla.

M iKo
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